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 Бојкот избора није добра идеја, поручио је и данас шеф Делегације ЕУ у Србији Сем
Фабрици, након разговора са премијерком Аном Брнабић.

  
  

Бојкот никако није добра идеја и позивамо грађане да изађу на гласање

    Он је додао да је важно да грађани изађу на гласање.  

"Избори су значајан тест демократије, а политичари морају да изнесу своје политичке
платформе и да разговарају о визији за будућност", рекао је Фабрици на прес
конференцији и навео да су избори такође били данас тема његовог разговора са
премијерком Брнабић.

  

И ЕУ је, подсећа, била укључена, кроз парламентарни дијалог, како би се олакшао
политички дијалог између странака и како би се осигурао интегритет самог процеса.

  

Фабрици је додао да ЕУ поздравља долазак ОДИХР-а , чија ће мисија бити у Србији
током избора, као и да је охрабрила владу и све странке да изнесу своје аргументе.
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Додао је и да ће улога медија бити веома важна.

  

“Бојкот никако није добра идеја и позивамо грађане да изађу на гласање”, рекао је
Фабрици.

  

Додао је и да је важно шта ће бити после тога бити, те да је важно да постоји јасна
европска агенда за Србију.

  

(Танјуг)
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